

# A GOURMET VOYAGE OF DISCOVERY 半島美饌 佳節傳情

This festive season, we have lovingly created this all-new luxurious hamper for you to discover the finest treats. Open the doors to enter the sumptuous world of The Peninsula Hong Kong.

Inspired by the elegant trunks from the Golden Age of Travel, the box replicates the hotel's façade, whilst inside, multiple compartments, including rotating side doors, add a sense of mystery to this artisanal keepsake box.

Enjoy a gourmet journey with your loved ones in this festive season!

節日將至,香港半島酒店以昔日旅遊風尚及經典行李箱為靈感,推出以薈萃半島生活藝術精華的豪華禮物籃迎佳節!

禮物籃以酒店建築外貌為藍本,設計優雅匠心;精緻的旋轉門內藏多款節日佳品美饌。無論送禮自奉或與摯親共享,亦能為佳節倍添氣氛!

THE PENINSULA



# FESTIVE HAMPER ORDER FORM 聖誕禮物籃訂購表格

## Promotion Period: From now until 24 December 2021

推廣期由即日起至2	021年12月24日	
-----------	------------	--

Name 姓名:	Telephone No. 電話:			
E-mail 電郵:				
L-IIIdII 电型·	Company Name 公司省件·			
Address in English 地址 (請以英文正楷填寫):				
Product 產品名稱		Price 售價	Quantity 數量	Amount 金額
Festive Hamper 聖誕禮物籃		HK\$ 3,188		
Assorted Christmas Cookies 雜錦聖誕曲奇		HK\$ 228		
Classic Christmas Pudding 經典聖誕布甸		HK\$ 368		
Foie Gras d'Oie Terrine 鵝肝醬		HK\$ 588		
Homemade Reindeer Cookie 馴鹿曲奇		HK\$ 168		
Pain d'Epices 傳統聖誕蛋糕		HK\$ 168		
Panettone 傳統聖誕麵包		HK\$ 468		
The Peninsula Christmas Firecrackers 半島聖誕拉炮		HK\$ 98		
The Peninsula Festive Candle 半島聖誕蠟燭		HK\$ 588		
The Peninsula Page Hat Chocolate Bonbons 門僮帽造形軟心	朱古力	HK\$ 228		
The Peninsula Snow Globe 半島雪球		HK\$ 580		
The Peninsula Winter Chocolates 半島冬日朱古力		HK\$ 325		
	Sub-total 小計			
Discount (if app	licable) 折扣 (如適用)			
*Delivery Charge (if applicable) 送遞服務費 (如適用)				
	Grand Total 總數			
* Delivery service is available and each hamper will be charged at HK\$250 p Ma Wan, Discovery Bay or outlying islands. 送遞服務費為250港元,以包國際機場、東涌、馬灣、愉景灣及偏遠地區)	er address, except restrictec 手個送遞點及每個禮物籃計	d areas such as H ·算,只適用於香酒	ong Kong International 巷特別行政區的住宅頭	l Airport, Tung Chung 找商業區 (不包括香港
COLLECTION METHOD 領取方法				
□ Collect at The Peninsula Festive Chalet 於半島節慶小屋領	取 □ Delivery	送遞服務		
Collection/Delivery Date 領取/送遞日期:				
Recipient 受禮人:	Telephone No. 電話:			
Company Name and Department 公司及部門名稱:				
Delivery Address (if different from above) 送遞地址 (如與上址不同	i):			

Message on Gift Card (if required) 賀卡信息 (如需要):



### PAYMENT METHOD 付款方法

Festive hamper and treats are subject to availability and while stock lasts. Upon receipt of order, an acknowledgement email will be sent to you within 24 hours. Please complete the transaction through the payment link.

聖誕禮物籃數量有限, 售完即止。本酒店將在收到訂購表格後24小時內發送電郵予閣下, 以確認收妥訂單, 請參閱電郵中的連結並完成付款手續。

#### TERMS AND CONDITIONS 條款及細則

- Hamper must be collected from I to 24 December 2021. 禮物籃必須於 2021 年 I2 月 I 日至 24 日期間領取。
- Full payment is required when placing the order. No refund will be made once the transaction is completed or if the hamper is not collected on the given date.
  - 預訂時須繳付全數金額。已經過數之金額或逾期不領取禮物籃,將不獲退款。
- Hamper orders must be placed at least three (3) working days prior to delivery. We respectfully advise you that if certain products are unavailable upon receipt of order, products with the same value will be substituted.
  - 禮物籃必須於三個工作天前訂購。如某些產品貨源不足,本酒店將以同等價值之產品代替。
- For the delivery of hamper, the recipient's contact information must be completed in full. We reserve the right to levy an additional delivery charge if further delivery attempts are made due to incomplete or incorrect recipient details.
  - 請填寫禮物籃收貨人的完整資料。如因收貨人資料欠完整或不正確而導致額外派送次數,我們保留追收附加運費的權利。
- In case of disputes, The Peninsula Hong Kong reserves the right to make the final decision. 如有任何爭議,香港半島酒店保留最終決定權。
- For ordering and enquiry, please call 2696 6772 or email hamperphk@peninsula.com. 如欲訂購或查詢,請致電 2696 6772 或電郵至 hamperphk@peninsula.com。

**YOUR PERMISSION** We may collect and process your health and medical information (e.g. relating to allergies and food preferences) so that we can provide our food and beverage services safely to you ("Special Category Data").

同意書 我們可能收集及處理有關閣下的健康及醫療資料(例如過敏反應和食物喜好相關資料),以確保我們能為閣下提供安全的餐飲服務(特別類別資料)。

☐ I agree to the processing of my Special Category Data by the HSH Group and its affiliates\*\* for the purposes set out above and in accordance with the Data Privacy & Security Policy.

本人同意香港上海大酒店有限公司及其附屬公司\*\*為上述目的並根據「資料隱私和安全政策」處理本人的特別類別資料。

**NEWS & OFFERS** I would like to receive promotions, event invitations, unique offers, and news about the products and services\* of the HSH Group and its affiliates\*\*, including The Peninsula Hotels, and agree to their use of my personal information to be contacted via:

**最新消息及優惠** 本人希望收到香港上海大酒店有限公司及其附屬公司\*\*(包括半島酒店集團)有關產品和服務\*的推廣資訊、活動邀請、特別優惠最新消息,並同意其使用本人的個人資料,作以下聯繫途徑:

□ Email 電郵 □ SMS 短訊 □ Phone 電話 □ Post 郵寄

You can opt out of these messages or change your preference at any time or by contacting us at privacy@peninsula.com 您可以隨時選擇停止接收以上資訊或更改您的喜好選項,亦可電郵至 privacy@peninsula.com 與我們聯繫。

- \* The list of products and services to which the promotions, invitations, offers and news will relate are as follows: hotels and arcades, food and beverage, spa, merchandise, branded residences, touristic services and special events.
  - 有關產品和服務的推廣資訊、邀請、優惠及最新消息包括:酒店、商場、餐飲、水療、商品、品牌公寓、旅遊服務和特別活動。
- \*\* The list of companies in the HSH Group can be found on hshgroup.com/privacy-policy/Entities.ashx 香港上海大酒店有限公司旗下公司一覽: hshgroup.com/privacy-policy/Entities.ashx



SALISBURY ROAD, KOWLOON, HONG KONG +852 2920 2888 PHK@PENINSULA.COM PENINSULA.COM

#PenMoments #PenTreeStories

